
 

Gjønnes, 22.05.2015 
 

Informasjon fra Styret i Boligsameiet 
I årets generalforsamling fikk styret et mandat for å sette ned en komité som skal se på alternative 

løsninger for verandarekkverk på stuesiden. Kari Hauknes vil være styrets representant i denne 

komitéen. Under er en kort oppsummering av komitéens formål 

1. Legge frem for styret tre-fire forslag til oppgradering av verandarekkverk som inneholder 

a. Investeringskostnad 

b. Estimert vedlikeholdskostnad 

c. Estimert tidsramme for montering 

d. Estetisk fremtoning 

e. Vurdering av sikkerhet, for eksempel  

i. Barn som klatrer i rekkverket 

ii. Voksne som kan lene seg over og falle 

iii. Gjenstander som kan trille ut og dette ned på verandaen under 

2. Sammenligne eksisterende rekkverk med de relevante punktene over 

Når denne vurderingen er lagt frem for styret, vil styret velge ut alternativer og presentere for neste 

generalforsamling. 

Komitéen avtaler selv arbeidsfordeling og antall møter. Resultatet av arbeidet bør legges frem for 

styret innen utgangen av mars 2016 for behandling før generalforsamling 2016. 

Styret ønsker at beboere melder seg frivillig til å sitte i denne komitéen. Ingen forkunnskap er 

nødvendig, dersom veiledning behøves er styret tilgjengelige for diskusjon. 

 

Påmelding 
Påmelding sendes per sms til Kari Hauknes på 472 62 113 innen 15. juli. 

Kari vil kalle inn de påmeldte til første møte etter sommerferien. 

 

 

Vennlig hilsen 

På vegne av styret, 

Ellen Lycke 

Informasjonsansvarlig 


